
Pumphuset. 
Styrelse fick början januri en mail från Leif Nilsson (Ekeryds Såg). Han frågade vilken planer styrelsen 
hade med gammelt pumphuset.  Han äger nu denne mark och ville gärna se att vi tar bort det huset. 
För flera medlem är det kanske ett  helt okänd hus (se bilder på hemsidan). 
Pumphuset blev byggt och användat för omradets dricksvatten. Rund 1990 blev vatten så dålig att vi 
blev ansluten till kommunal vatten i Vivljunga. Efter det har föreningen nästan glömt huset. 
  
Styerlse menar att vi som altid hade användat huset och ägde huset  skulle riva det och ta bort det. 
Det finns ingen papper från denne tid, dat var allt muntlig överenskommelse. Därför  finns också 
ingen servitut om huset eller vattenledningen. Det finns fortfarende någon medlemmar som var 
redan medlem i denne tid 
  
Vi har redan frågat en offert, i mötet kan vi prata om det 
  
Styrelse förslag 
Föreningen skall riva och ta bort pumphuset. Ekeryds Tomtägarförening svarar för kostnaderna. 
Styrelsen får av årsstämman i uppdrag att bestämma vem, som skall riva pumphuset. Styrelsen tar in 
offerter för detta uppdrag. Styrelsen skall be Leif Nilsson om hans skriftliga godkännande och ge vår 
entreprenör tillstånd att göra detta arbete på hans mark. 


